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Geachte voorzitter, geachte commissieleden, 
Allereerst wil de Gedeputeerde Cees Loggen en zijn ambtenaren bedanken voor hun inzet, 
betrokkenheid en toegankelijkheid gedurende het proces. 
Ik doe mijn inbreng aan de hand van een aantal foto’s. 
Foto 1. 

 
Dit beeld van de dijk bij Uitdam willen we niet kwijt: begroeid, bloemrijk, basaltblokken en 
Noordse steen. Deze historische steenbekleding geniet provinciale bescherming! 
Uitdam wordt veel genoemd als voorbeeld waar het goed is gegaan. Toch is ook hier nog 
veel onduidelijkheid. Er zijn plekken waar vernageling niet kan. Wat het wel wordt, horen wij 
morgen. Dit staat echter niet in het projectplan. Hoe kunt u nu hierover een oordeel geven? 
Foto 2 en 3 

 
Deze visualisatie kregen wij als definitief eindbeeld van de Alliantie. Met dit industriële beeld 
kunnen wij als inwoners van Uitdam niet leven! Dit kan nooit de bedoeling van de DC zijn 
geweest. Wij zullen dat morgen aan de orde stellen. Weg zijn: de schoonheid, de charme, 
intimiteit, ons dorpsplein;  De beleving van een karakteristiek dorp aan het water, een oer-
hollands landschap is vernietigd. 
Foto 4,5,6 

  
Als deze foto gemaakt langs de Zuiddijk tussen Hoorn-Enkhuizen ook ons eindbeeld is - een 
dijk waar nog geen sprietje op wil groeien –dan kunnen wij niet anders dan ons ertegen 
verzetten. Het betreft hier betonblokken waarop grid is aangebracht. Ook de variant is 
onacceptabel. Wij willen dat het proces in Uitdam fatsoenlijk wordt afgerond met een atelier 
waarin ook de burgers meebeslissen over het aanzien van hun dijk. Boskalis verdwijnt straks 
uit zicht, maar wij de bewoners en u de Provincie blijven er mee zitten. 
Foto 7: 

 
In dit prachtige bloemrijke hooiland op particuliere gronden bij de Rijper Kolk werd 
afgelopen jaar een uiterst succesvol weidevogelproject opgezet. Dit dreigt nu te verdwijnen 
door een depot. Dit is in strijd met de wet natuurbescherming, die zegt dat opzettelijke 
handelingen die schadelijk zijn voor de weidevogels, zijn verboden. Eveneens gaat een 
strook van 20 meter weidevogelgebied langs de hele dijk verdwijnen en elders in de 
Provincie gecompenseerd worden. Dit vinden wij onaanvaardbaar, evenals het slechte 
compensatieplan. 
Gezien de onacceptabele visualisatie en onduidelijkheden die er ook voor ons zijn, vraag ik u 
PS te adviseren de voorliggende voordracht voor het afgeven van een Verklaring van Geen 
Bedenkingen uit te stellen, of te voorzien van aanvullende voorwaarden. 
Ik dank u voor uw aandacht. 



 
 
 


